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”Jeg, som var den største synder, 
forstod pludselig, at Jesus Kristus 
kom til denne verden for at frelse 

syndere. Det ord kan du stole på, og 
det er absolut værd at tage til 

efterretning.”
(1. Timotheus kapitel 1 vers 15)

Min far er stærkest. Vores hus er 
flottest. Jeg ved mest.

Vi kan nogle gange godt prale. Det 
er også det Paulus gør, når han siger 

han er den største. Men Paulus praler 
med at han er den, der har lavet flest 

fejl. Han kalder sig for den største 
synder. Det er ikke normalt at prale 
med sine fejl, men det gør Paulus.

Er det fordi han ikke er særlig klog, 
han praler med det?

Nej det er fordi han ved, at Jesus kom 
for at hjælpe og frelse dem, som har 

gjort meget forkert i deres liv. Paulus 
praler egentlig med, at han har brug 

for Jesus, og det må vi gerne prale 
med.
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